



BANDARPUTRA 太子城
mercu tanda kehidupan eksklusif



Rumah Berkembar 2 Tingkat -
ACACIA (Jenis C)



Rumah Teres 1 1/2 Tingkat - IXORA



Rumah Teres 2 Tingkat - CANNA

BANDAR PUTRA



@ KUANTAN

Penuhi Impian Kehidupan Eksklusif ... Hak Milik Bebas

BAGI anda yang masih mencari-cari lokasi perumahan yang ideal, harmoni dan eksklusif maka Bandar Putra yang terletak di Tanjung Lumpur, Kuantan, Pahang adalah pilihan yang tepat.

Begitu mengagumkan dan sesuai dengan "tagline" Bandar Putra iaitu, 'Mercury Tanda Kehidupan Eksklusif' pasti akan menjanjikan kepuasan kepada sesiapa sahaja yang memiliki rumah yang ditawarkan di sana.

Bukan itu sahaja, Bandar Putra yang dibangunkan oleh sebuah syarikat pemaju hartanah iaitu PASDEC yang mempunyai pengalaman lebih 30 tahun tidak perlu dipertikaikan lagi.

Lihat sahaja pada perkembangan Bandar Indera Mahkota, Kuantan yang juga dibangunkan oleh PASDEC, maka pastinya kewujudan Bandar Putra akan lebih memberangsangkan dengan berkonsepkan gaya hidup yang lebih eksklusif.

Pastinya dalam tempoh beberapa tahun ini Bandar Putra pasti menjadi ikon yang tidak asing lagi di Kuantan dan Pahang khususnya.

Dengan lima elemen penting yang diterapkan dibawah pembangunan Bandar Putra iaitu persekitaran yang baik, kemudahan yang mencukupi, lokasi penempatan strategik, keselamatan kejaminan terjamin dan suasana santuari yang mendamaikan.

Atas dasar itu, Pasdec Putra Sdn Bhd yang merupakan anak syarikat Pasdec Holdings Berhad akan menyiapkan 441 unit rumah pada fasa pertama. Ekoran permintaan ramai, pada 27 Mac 2010 telah dilancarkan pula fasa kedua iaitu 38 unit rumah pakej 6A7 yang terdiri dari 38 unit rumah berkembar 2 tingkat dan mendapat sambutan yang amat menggalakan.

“ Dengan pegangan HAK MILIK BEBAS dan bakal dilengkapi dengan pelbagai kemudahan komuniti dan prasarana, Bandar Putra sepatutnya menjadi pelaburan yang baik”

Hairuniza Mahmud
Pegarah Eksekutif, Rahim & Co.

Dalam pada itu, PASDEC turut merealisasikan aspirasi kerajaan dalam pembangunan hartanah nya iaitu turut menawarkan rumah kos sederhana rendah bagi golongan yang berpendapatan rendah.

Malah di atas kawasan seluas 417 hektar itu turut dilengkapi dengan pelbagai prasarana yang menjamin kehidupan yang eksklusif yang memfokuskan kepada identiti, komuniti, kemudahan dan keselamatan.

Dalam usaha merealisasikan impian tersebut syarikat yang berkait rapat dengan bidang hartanah iaitu Rahim & Co (Pahang) Sdn. Bhd. berpendapat dengan memiliki rumah di Bandar Putra, pembeli telah mengambil langkah bijak.

Bagi Pegarah Eksekutif, Hairuniza Mahmud, jika dibandingkan dengan tahun sebelumnya, nilai hartanah serta rumah di Bandar Putra akan semakin meningkat dari tahun ke tahun. " Dengan pegangan "HAKMILIK BEBAS" dan bakal dilengkapi dengan pelbagai kemudahan komuniti dan prasarana, Bandar Putra sepatutnya menjadi pelaburan yang baik," tambah perunding hartanah bertauliah itu.

Ini dipengaruhi oleh faktor pembangunan di kawasan sekitar sejak ECER (Wilayah Ekonomi Pantai Timur) di lancarkan pada 2007. Pembinaan lebuh raya dan fasiliti lain untuk kegunaan komuniti setempat turut menjadi faktor penarik yang harus dititikberatkan oleh para pembeli.

"Menariknya, pemilihan rumah di Bandar Putra ini adalah 'hakmilik bebas' dan terbuka kepada semua pihak yang berminat tanpa sebarang sekatan" jelasnya.

Sementara itu, Pengurus Perhubungan Perniagaan CIMB Bank Berhad Kuantan, Mohd. Zamri Fadir berkata, pihaknya yang telah lama menjadi rakan perniagaan PASDEC akan menawarkan pakej pinjaman perumahan yang menarik kepada pelanggan.

"Bagi memudahkan orang ramai memiliki rumah di Bandar Putra, kami akan menawarkan pakej yang terbaik untuk mereka.

"Memandangkan keadaan ekonomi yang lebih selesa dan stabil pada masa kini maka ia akan lebih memudahkan pihak kami menawarkan pinjaman perumahan."

Justeru, jangan lepaskan peluang untuk memiliki rumah idaman anda di Bandar Putra. Untuk ke terangan lanjut, hubungi PASDEC yang beralamat di Tingkat 2, Menara Teruntum, Jalan Mahkota, 25000 Kuantan, Pahang atau melalui talian telefon 09-5135188 atau pejabat tapak di talian 09-5513288 serta layari laman web : www.pasdec.com.my/bandarputra

Sebuah lagi projek oleh :

PASDEC